
Behandling i MH - Fakultetsstyret - 13.05.2019  
Jon Magnussen, prodekan for utdanning, informerte om arbeidet med utvikling av 
studieprogramportefølgen siden forrige Fakultetsstyremøte, og viste en presentasjon som 
vedlegges møteprotokollen. Arbeidet med faglig integrasjon og samordning av 
studieprogrammene etter fusjonen vil pågå i lang tid ennå. Rethos legger også sterke føringer for 
hva som kan gjøres lokalt. Utover høsten utarbeides oversikt over ønsker fra fagmiljøene til nye 
program/endringer. Sak om dette fremlegges for Fakultetsstyret vinteren 2019/2020.  
 

Vedtak i MH - Fakultetsstyret - 13.05.2019  
Fakultetsstyret tar saken til orientering. 
 


